KPMG Shareholder Value Award 2009

Berjaya Sports Toto Berhad bagged the KPMG Shareholder Value Award 2008 (Leisure Category) for the third time after 2004 and 2007.

Interestingly, this year, BToto was the only public-listed company in the leisure category short-listed for the award and so it won the award uncontested.

Sports Toto executive director, Mr Vincent Seow, received the award from the chairman of Securities Commission Malaysia, Tan Sri Zarinah Anwar, who officiated the event at the Sime Darby Convention Centre on 3 September 2009.

KPMG Shareholder Value Awards programme is a comprehensive evaluation and award process that gives recognition to top performing public-listed companies in Malaysia which have created excellent value for their shareholders.

2009 年毕马威股东价值奖

继 2004 年及 2007 年获奖后,多多博彩再度荣获 2008 年毕马威(休闲组)股东价值奖。

有趣的是,多多博彩是今年唯一一家入围休闲组的上市公司,因此在没有其他竞争下获奖。

多多博彩执行董事萧瑞彬先生于 2009 年 9 月 3 日,在森那美会展中心从大马证券监督委员会主席丹斯 里查丽娜手上接过此殊荣。

毕马威股东价值奖全面性评估及评选大马上市公司,并表扬拥有顶尖表现并且为其股东们创造出卓越价值的公司。